

نموذج طلب إعادة جدولة الأقساط أو تأجيل سداد الأقساط

Deferment / Rescheduling of payment Installments Request Form

Nationality: الجنسية:		Customer Name: اسم العميل:	
ID Number: رقم الهوية:		ID Type: نوع الهوية:	
Email: البريد الإلكتروني:		Mobile Number: رقم الجوال:	
Salary Reduction <input type="checkbox"/> تخفيض الأجر	Unpaid Leave <input type="checkbox"/> إجازة بدون أجر	Employment Contract Termination <input type="checkbox"/> إنهاء عقد العمل	Request Reason:
New Monthly Salary: الأجر الشهري الجديد:		Previous Monthly Salary: الأجر الشهري السابق:	
Sadad Account Number: رقم حساب السداد:	Financing Type:	Mortgage <input type="checkbox"/> عقاري	نوع منتج التمويل:
Sadad Account Number: رقم حساب السداد:		Personal <input type="checkbox"/> شخصي	
Sadad Account Number: رقم حساب السداد:		Auto Lease <input type="checkbox"/> تأجيري	
Card Number: رقم البطاقة:		Credit Card <input type="checkbox"/> بطاقة ائتمانية	
Terms and Conditions:		الشروط والأحكام:	
<p>1- The customer is requested to provide the bank with all the letters and documents supporting the reasons for this request:</p> <p>a) Salary Certificate Statement from the General Organization for Social Insurance</p> <p>b) A colored copy of the ID</p> <p>c) Salary certificate certified by the Chamber of Commerce or the notice of the termination of the employment contract or the unpaid leave.</p> <p>d) The customer can provide the bank with other documents or letters to support your claim (optional)</p> <p>2- The client declares that all the information, data, letters and documents submitted by himself are correct, and in case it becomes clear that it is in any time, the customer acknowledges that the bank has the right to take any legal measures it deems appropriate.</p> <p>3- The customer agrees that the bank inquires about their credit information and / or shares it with the Saudi Credit Bureau (SIMAH) and related parties.</p> <p>4- The customer agrees that the bank inquires about their job information from the establishment he works or has been working for and from General Organization for Social Insurance and any other related party.</p> <p>5- The customer agrees that the bank will adjust the credit limit of their credit card based on the reasons for this request.</p> <p>6- The customer shall be requested to sign a new financing agreement in accordance with the terms and conditions that the bank deems necessary whenever it is needed to close the current financing and issue a new one.</p> <p>7- The customer is requested to provide the bank without any delay or procrastination with any information, data, and letters or documents the bank needs from time to time.</p> <p>8- The customer shall be requested to notify the bank of any change in his employment status within a period of no more than (3) three days from the occurrence of this for change.</p> <p>9- The customer acknowledges that the bank's receipt of this request does not mean that it is approved, as the bank will after examining the reasons for this request notifies the client of acceptance or rejection.</p>		<p>1- يلتزم العميل بتزويد البنك بجميع المستندات والوثائق المؤيدة لأسباب هذا الطلب:</p> <p>(أ) شهادة بيان الأجر من المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية</p> <p>(ب) نسخة ملونة من بطاقة الهوية</p> <p>(ت) خطاب تعريف بالراتب مصدق من الغرفة التجارية أو إشعار إنهاء عقد العمل أو الإجازة بدون أجر.</p> <p>(ث) يمكن للعميل تزويد البنك بمستندات ووثائق أخرى لدعم مطالبته (اختياري)</p> <p>2- يقر العميل أن جميع المعلومات والبيانات والمستندات والوثائق المقدمة منه صحيحة وفي حال تبين خلاف ذلك في أي وقت فإن العميل يقر بأن للبنك الحق في اتخاذ أي إجراءات قانونية يراها مناسبة.</p> <p>3- يوافق العميل على قيام البنك بالاستعلام عن معلوماته الائتمانية وأو مشاركته مع الشركة السعودية للمعلومات الائتمانية (سمه) والجهات ذات العلاقة.</p> <p>4- يوافق العميل على قيام البنك بالاستعلام عن معلوماته الوظيفية من المنشأة التي يعمل أو كان يعمل لديها ومن المؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية وأي جهة أخرى ذات علاقة.</p> <p>5- يوافق العميل على قيام البنك بتعديل الحد الائتماني للبطاقة الائتمانية بناءً على أسباب هذا الطلب.</p> <p>6- يلتزم العميل بتوقيع اتفاقية تمويل جديدة وفق الشروط والأحكام التي يراها البنك متى تطلب الأمر إغلاق التمويل الحالي وفتح تمويل جديد.</p> <p>7- يلتزم العميل بتزويد البنك دون أي تأخير أو مباطلة بأي معلومات أو بيانات أو مستندات أو وثائق يحتاجها البنك من وقت لآخر.</p> <p>8- يلتزم العميل بإشعار البنك عن أي تغيير يطرأ على وضعه الوظيفي خلال مدة لا تزيد عن (3) ثلاثة أيام من حدوث ذلك التغيير.</p> <p>9- يقر العميل أن استلام البنك لهذا الطلب لا يعني الموافقة عليه: حيث سيقوم البنك بعد الانتهاء من دراسة أسباب هذا الطلب بإشعار العميل بالقبول أو الرفض.</p>	

Date:	التاريخ:	Signature:	التوقيع:	Customer Name:	اسم العميل:
-------------	----------	------------------	----------	----------------------	-------------